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Klotz-Gőbölös Gabriella vagyok, 41. éves, jelenleg gyeden vagyok otthon kislányommal 

Boglárkával. Férjemmel 15 éve élünk együtt, aki vállalkozóként víz-, gáz- és fűtésszereléssel 

foglalkozik. 

Az általános iskolát Pilismaróton kezdtem, majd az esztergomi Szent István 6 osztályos 

gimnázium tanulójaként érettségiztem (1998). 

3 diplomám van, végzettségem okleveles szakközgazdász, melyet a következő 3 szakirányon 

szereztem: menedzsment (Modern Üzleti Tudományok Főiskolája, Tatabánya, 2005), 

vállalkozásfejlesztés (Óbudai Egyetem, Budapest, 2011), illetve válság- és 

változásmenedzsment (Metropolitan Egyetem, Budapest, 2020). Német és angol 

nyelvvizsgával rendelkezem. 

2003 óta dolgozom a Magyar Suzuki Zrt-nél, 2011-től, mint beszerző. 

Főállásom mellett több, mint 10 éve a Magyar Labdarúgó Szövetség Komárom-Esztergom 

megyei Igazgatóság Játékvezető Bizottságában dolgozom, jelenleg elnökségi tagként segítem 

őket. 

Aktív sportmúlttal rendelkezem, a Dorogi Diófa Női Labdarúgó csapatban NB I osztályban 

játszottam, ahol pályafutásom utolsó évében bronzéremig jutottunk (2015). 

9 évig Esztergom-Kertvárosban lakunk, de gyakran jártunk haza. Visszavágytunk Pilismarótra, 

így tavaly építkezésbe kezdtünk és idén tavasszal be is költöztünk. Továbbra is szívesen 

vállalnék szerepet a falusi közéletben, megválasztásom esetén úgy gondolom, hogy az eddig 

szerzett tapasztalataimat a falu javára tudom majd fordítani. Nem szeretnék jól hangzó 

ígéreteket tenni, inkább a realitás talaján igyekszem mozogni és a lényegre törekedni. 

Fontosnak tartom, hogy a jövőre a megválasztott polgármesterrel és képviselőtestütettel 

együtt tekintsünk. Nem az számít, hogy én mit szeretnék megvalósítani, hanem az, hogy a 

falunak mire van szüksége és mire vannak tényleges lehetőségeink. Ha megválasztásra 

kerülök igyekszem majd a legjobb tudásom szerint képviselni a közösséget és szeretett 

falumat, Pilismarótot, valamint minden pozitív és előrevivő dolgot támogatni fogok és törekedni 

arra, hogy biztonságos, fejlődő, emellett pedig amennyire csak lehetséges, zöld település 

legyen. 

 

Köszönöm a megtisztelő figyelmet! 

 

Klotz-Gőbölös Gabriella 


